
Zápis z jednání předsednictva sdružení Střed ze dne 

11.2.2002 

Program: 

1. Kontrola plnění úkolů 

2. Příprava shromáždění členů svazku. 

3. Informace o stavu přípravy žádostí z fondu . 

4. Návrh programu a termínu shromáždění členů. 

5. Různé. 

Účast viz. prezenční listina. 

Ad1) Ke dni jednání předsednictva není splněn úkol napsání dopisu SMO 

ohledně výše možné zadluženosti obcí. Termín na splnění tohoto úkolu byl 

prodloužen do 28.2.2002, ostatní úkoly jsou splněny. 

Ad2) Pan Pazdera informoval o stavu přípravy žádosti o dotaci z fondu Sapard. 

Připravují se technické podklady, návrhy smluv o pronájmu a o přistoupení k 

projektu. Všechna zúčastněná města a obce by měla být informována o termínu 

předložení podkladů potřebných k podání žádosti. Pokud některá obec termín 

nedodrží nebude do žádosti zahrnuta.  

Termín: 4.3.02 

Zajistí: M.Pazdera, Dr.Kusý 

Ad3) Dále byly projednány možné projekty do SFMP Phare. Jako jediný 

realizovatelný projekt je vytisknutí informačního prospektu svazku. 

Předpokládaný investiční náklad do 100 tis.Kč, počet výtisků 10 tis.Kč. 

V tomto smyslu bude žádost připravena a podána . 

Termín: 28.2.02 

Zajistí: M.Pazdera,Dr.Kusý 

Ad4) Shromáždění členů se uskuteční jako výjezdní. Pozváni budou i 

představitelé dalších svazků v domažlickém regionu a nečlenských měst/obcí. 

Termín, místo konání a program bude připraven do příštího zasedání 

předsednictva.  

Termín: 11.3.02 

Zajistí:M.Pazdera,V.Jílek, Dr.Kusý 

Ad5) Pan Pazdera informoval o účasti na setkání zástupců mikroregionů Pk v 

Plzni dne 8.2.2002. Z jednání vyplynulo, že KÚ PK bude usilovat o úzkou 

spolupráci s mikroregiony. Představitelé KÚ informovali o finančních 

možnostech POV na rok 2002. Dotační titul 6 bude možné finančně zajistit cca z 

95%, pokud jde o dot.titul 7 bylo v rámci PK požadováno asi 70 mil.Kč. 

Uspokojit však bude možné cca 7 mil.Kč. Předseda výběrové komise pro POV 

PK Ing. Jaroš k tomu uvedl, že komise žádá všechny mikroregiony, aby do 



25.2.02 oznámily na KÚ svoje priority pokud jde o tento dotační titul. Dr.Kusý 

projedná možnost konzultace na KÚ ohledně této záležitosti. Termín: 18.2.02 

Zajistí: Dr.Kusý 

Pan Pazdera informoval také o jednání ve Furth im Wald za účasti starosty, pana 

Fischera zástupce samosprávy z Regensburku k získání poznatků o využívání 

fondů EU v Bavorsku. S informací, které jsme získali je možné konstatovat, že 

využívání fondů EU je administrativně značně náročné a vyžaduje soustavnou 

přípravu projektu. 

Pokud jde o termíny zasedání předsednictva svazku zůstávají tak, jak byly 

schváleny na shromáždění svazku dne 13.12.2001 a to: 

11.3., 22.4., 20.5., 17.6., 9.9., 14.10., 11.11., 9.12. 2002. 

Zapsal: Dr.Kusý 

 


